
Styremøte Storholmen Drift SA 

23.sept 2021 

Tilstede; Snorre, Tor, Nils Martin, Heidi, Jan Tore og Rigmor 

 

Sak 1 

Snorre informerer om hvordan det ligger an i fht «reklamasjon på pumpe» saken. Han 

fortsetter dialogen med Aksnes i QPS 

Sak 2 

Snorre informerer om møte med brøyter.  

Om sesongen som har vært og fremtidige spørsmålstillinger; brøyte noe hele uka og nye 

veger som er regulert. 

VIKTIG fra brøyter til hytteeiere; HVIS SPØRSMÅL kontakt Jan Arne Solvang eller bruk 

facebook sida, IKKE ta kontakt eller spør brøyterne direkte.   

- Det må settes flere og høyere brøytestikker, info på dugnad 

- Veien må skrapes, info dugnad 

- Vanskelig å brøyte småplasser bare 2-3 ganger i sesongen, blir ikke frost i bakken. 

- Forslag om å brøyte noe hele hele uka (Snorre sender ut til alle hytteeiere, 

avstemning) 

Sak 3 

Tor informerer om naust-saken 

Nils Aal, Tor og Lars Finnseth har vært på befaring og kartlegging på Storholmen, etter at 

hytteeiere har meldt interesse. Funnet ut hvor naust evt kan være i fht til ønsker.  

Videre arbeid skjer nå mellom kommunen og Statsskog. Styret informerer fortløpende. 

Sak 4 

Høst-dugnad. Rigmor skriver på facebook, Snorre sender mail.  

Årsmøtesak; delta på høst eller vårdugnad, eller betale dugnadsbidrag. 

Sak 5 

Referat fra årsmøtet og styremøter må legges ut på hjemmesida. Og i tillegg må den 

oppdateres, hvem sitter i styret mm. Rigmor kontakter Stig Krokstad om dette. 

 

 

Referent Rigmor 


